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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a rendőrség Gazdasági Ellátó Igazgatóságainak sorsa?” címmel a Házszabály 91 .

§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor, igazságügyi és rendészeti miniszte r

úrhoz. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2008 . január 1-től bekövetkezett a határőrség beintegrálása a rendőrség szervezetébe. Ez

gyakorlatilag határőrök tömeges nyugállományához és az állomány jelent ős részének

frusztráltságához vezetett . A Határőrség jelentős épületrekonstrukciókat is végrehajtott az

épületállományán az elmúlt években . Így történt ez Orosházán is, ahol 2007-ben fejezték be a

Határőrség épületének felújítását kb . 1 mrd Ft értékben. Ez az épület az integráció

következtében a dél-alföldi kapitányságok GEI szervezetének egyik részlege lett, csökkentet t

kapacitás kihasználtsággal . A hírek szerint 2009. márciusában meg kívánják ezt a funkciójá t

is szüntetni .

A valóságnak megfelelő-e az, hogy a frissen felújított volt Orosházi Határőrigazgatóság

épületére lakatot kívánnak tenni ?

Ha nem igaz, akkor milyen funkcióval és mekkora állománnyal kívánják működtetni ezt az

objektumot?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel,
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